



WIJKPLATFORM VENRAY CENTRUM

VERSLAG BESTUURSVERGADERING D.D. 02-05-2000

- Aanwezig:** Justien Janssen, Cor v.d. Ven, Will de Groot, Jan Beerens, Danny Taminiau, Stan Storms, Ton Jans, Jan Joosten en Tineke Lamers
- Afwezig:** Edwin Plass, Martien Flinsenbergh, Mia Peters en Irene Michiels

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering, Cor biedt Tineke, voor gedane inzet, een bloemetje aan hetgeen in dank wordt aanvaard.

2. Ingekomen stukken en mededelingen

- **Gemeente:** stukken vergadering Finecza. Doorgegeven aan Justien. Hoe om te gaan met deze stukken komt later in de vergadering aan de orde
- Powerman geeft aan dat de komende loop er aan komt en waarschuwt aanwonende voor de eventuele problemen.
- Nieuwsbrief winkeliersvereniging, met uitnodiging voorlichting in de Schouwburg. Entree is hoog en het Wijkplatform heeft hier geen budget voor.
- Nieuwsbrief CVV Peel en Maas (Collectief Vraagafhankelijk Vervoer), verspreid aan de aanwezigen
- Uitnodiging en agenda Jeugddebat op 21 mei a.s. Afgesproken wordt dat in ieder geval Ton en Tineke hier naartoe gaan.
- Klacht vanuit de Henseniusstraat m.b.t. hangplek portieken na sluitingstijd van de cafés. Klacht zal op schrift gesteld worden en verzonden worden aan politie, met kopie naar gemeente. Weer komt naar voren dat mensen geen aangifte doen bij de politie omdat de politie niet reageert. Dit zal ter sprake komen in het eerstvolgende bericht aan de bewoners van het centrum, met de vraag dit toch te melden.
- Er blijven klachten binnenkomen vanuit de Kempweg in verband met de plassen die blijven staan op straat, stoepen die scheef liggen, verlichting die niet deugt etc. Willy Sassen had aangegeven dat hier niets aan gedaan zou worden voordat de plannen duidelijk zouden zijn rond de Kempweg. We zullen er echter bij de gemeente op aandringen dat dit niet kan.
- In verband met contacten naar buiten wordt voorgesteld de agenda voor de vergaderingen naar Omroep Venray te sturen en aan de hand daarvan de dag na de vergadering een verslag te doen.

3. Verslag vergadering 04-04-2000

- Justien vraagt naar voortgang van het wijkblad.
Dit komt later terug op de agenda
- M.b.t. de milleniumboom. De plaats zoals Ton deze aangaf (kerkhof) is in de ogen van de gemeent geschikt. Marta Peters is hiervan op de hoogte. Ook is stichting stadspark Venray geïnformeerd. Zij vonden het ook een goede plaats, afhankelijk van het soort boom dat er geplant gaat worden.

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

4. Evaluatie

Vanaf dit punt neemt Jan Joosten het voorzitterschap over.

a) Inventarisatie

Jan zet datgene wat we bereikt hebben tot nu toe op een rijtje.

- Inventarisatie lijst van problemen in het Centrum
- Samenstelling werkgroepen
- Structuur binnen het Wijkplatform
- Statuten
- Netwerk opgebouwd
- Goede communicatielijn naar de gemeente waar we serieus genomen worden
- Structureel overleg met de gemeente
- Contact met de achterban, 2 goedbezochte bijeenkomsten, de oprichtingsvergadering in Den Engel en het bezoek van B & W in de wijk op 21 maart. Verder persoonlijke contacten gelegd en wijkblad verspreid.

b) Samenstelling en functioneren van het Wijkplatform

Welke groepen en/of gebieden worden er nog gemist?

- Gehandicaptenplatform
Contact opnemen met het platform en hen uitnodigen
- Jeugd
Contact zoeken via het op te richten Jeugdplatform
- Ouderenbond
Contact opnemen met Dhr. Swinkels en de heer Simon Bokassi(?Julianasingel)
- Afvaardiging aan de kant Raadhuisstraat
Hier is reeds contact geweest met mevrouw Mommen. We zullen haar voor de eerstvolgende vergadering uitnodigen.
- Afvaardiging aan de kant Heuvelstraat
Eventueel eens polsen bij Maarten Houba, hij was ook aanwezig bij het bezoek van B & W.
- Horeca en Winkeliersvereniging. Er komt een discussie of je ze nu wel of niet er kost wat kost bij moet betrekken. Het wordt duidelijk dat zij een heel ander belang dienen dat niet direct strookt met onze belangen.
Besloten wordt dat wij alleen met hen te maken hebben als er klachten of problemen zijn tussen deze verenigingen en de bewoners. Daarin kunnen wij een bemiddelende rol spelen en melding maken naar gemeente. De gemeente kan dan maatregelen nemen, door b.v. handhaving van de APV.

Functioneren van de Werkgroepen

Jan maakt een rondje langs de werkgroepen met de vraag hoe de groep functioneert.

- Verkeer
Deze groep functioneert goed. Er is veel vergaderd en er is een duidelijke lijn naar de gemeente. Men heeft zitting in de klankbordgroep Verkeer, waarop men naar gevoel ook een duidelijk stempel drukt en men heeft de indruk dat er rekening gehouden wordt met de adviezen die er vanuit de werkgroep komen.
- Groen, Verzorging en Jeugd
Hier is veel direct resultaat geboekt. Er is een regelmatig en goed gestructureerd contact met de gemeente (Openbare werken en Groenvoorziening). Aan de hand van

een klachtenlijst worden de problemen aangepakt. Cor stelt voor om onze lijst op de lijst van de gemeente te projecteren omdat onze lijst uitgebreider is. Dit wordt in het eerstvolgend overleg meegenomen.

- Sociale Veiligheid

De Werkgroep Sociale Veiligheid is moeilijk te definiëren. Er zijn veel raakvlakken met andere werkgroepen. Men komt in actie als er iets werkelijk dreigt fout te lopen. De groep is voor de wijziging in Handhaving Veiligheid, dit ook met het oog op het Handhavingsbeleid van de gemeente Venray. Misschien kunnen wij daar als groep een voet tussen de deur krijgen en adviseren en meedenken. De vergadering is het hiermee eens.

- Werkgroep PR

Deze werkgroep komt niet echt van de grond. Iedereen doet in principe aan PR, door de contacten die men heeft, commissievergaderingen die bezocht worden, contacten met gemeente en andere instellingen etc. Gezien de werkzaamheden van deze groep en de combinatie met de redactiecommissie, wordt voorgesteld deze werkgroep te laten vervallen en er een redactiecommissie van te maken, met als taak het verzorgen van berichten naar de bewoners en de pers, een en ander in overleg met DB. Goede afspraken moeten hier zo snel mogelijk over gemaakt worden.

- Stedelijke Ontwikkeling

De werkzaamheden van deze werkgroep bestaat eigenlijk uit het nakijken van de agenda van de diverse commissievergaderingen. Het enige wat je hierin kunt doen is goed checken van deze agenda, notities in de gaten houden, termijnen voor bezwaar bekijken en indien noodzakelijk, de bewoners opmerkzaam maken op eventuele consequenties van een en ander.

Voorgesteld wordt om deze werkgroep op te heffen en binnen het bestuur een verdeling te maken van mensen die commissievergaderingen bij willen wonen. Op het moment dat er iets signaleerd wordt dat invloed zou kunnen hebben op het woon-c.q. leefklimaat van bewoners binnen onze wijk, zou er een werkgroepje opgericht kunnen worden om te bekijken of er actie moet worden ondernomen. Voorstel is wel om een persoon hierbij de leiding te geven. Stan Storms wil deze taak wel op zich nemen. De verdeling van de diverse commissies komt in de volgende vergadering op de agenda dan komt ook aan de orde welke commissies belangrijk zijn voor welke werkgroepen.

Samenvattend, blijven er dus vier werkgroepen over:

- Verkeer
- Handhaving Veiligheid
- Groen / Verzorging / Jeugd
- Redactie

De bezetting van deze werkgroepen moet herzien worden, waarbij rekening gehouden moet worden met mensen die overdag kunnen. Met name in de werkgroep Verkeer zit niemand die overdag de gelegenheid heeft om vergaderingen overdag, bij te wonen. Dit komt in de volgende vergadering op de agenda.

(Misschien is het zinnig om even na te denken over je eigen voorkeur en dit door te geven aan Tineke, zodat er de volgende vergadering al een stukje voorwerk gedaan is)

Functioneren van het Dagelijks Bestuur

Het DB geeft aan dat hun eigen functioneren beter bekeken en eventueel bekritiseerd kan worden door de overige leden van het bestuur. Zij zelf geven aan dat het voor hen geen probleem is plaats te maken voor anderen als dat wenselijk is.

Opmerkingen:

- Communicatie niet altijd even duidelijk. Als voorbeeld wordt het interview voor Radio Venray gegeven. Een oplossing zou een telefoonketen zijn, deze moet opgezet worden.
- Ook moet duidelijk worden welke stukken m.n. van de gemeente naar wie moeten worden doorgestuurd. Dit wordt duidelijk wanneer bij de volgende vergadering de nieuwe indeling van de werkgroepen duidelijk is.
- Er wordt voor de komende vergadering een bestuursverkiezing op de agenda gezet om de zaken officieel te maken. Afspraak was om dit na de evaluatie te doen.

Deskundigheidsbevordering.

Er wordt met name gevraagd om een cursus spreekvaardigheid en vergadertechniek.

Synthese zoekt uit in hoeverre dit mogelijk is, ook in samenwerking met de overige Wijkraden c.q. Platforms.

Op de agenda van de volgende vergadering komt de bestuursverkiezing te staan.

Structuur van het Wijkplatform

M.b.t. Samenstelling geeft Jan Joosten drie mogelijkheden aan

- a) Bestuur wordt gevormd door DB + voorzitters van de werkgroepen
voordeel zou zijn dat niet iedereen de vergadering hoeft te bezoeken.
- b) Bestuur wordt gevormd door de leden zoals ze nu binnen het platform bestaan
- c) Bestuur wordt gevormd door DB + Werkgroepleden, hetgeen betekent dat niet alle leden binnen het bestuur vertegenwoordigd zijn omdat niet alle leden in een werkgroep zitting hoeven te hebben.

De vergadering kiest voor de mogelijkheid b), omdat men van mening is dat het hoogst onwaarschijnlijk is dat de groep erg veel groter wordt dan die nu is. (Er is vanuit de statuten een maximum van 15 personen in het bestuur aangegeven, maar we kunnen natuurlijk altijd leden toevoegen en uitnodigen bij de vergadering vanwege hun deskundigheid).

M.b.t. frequentie van vergadering:

Iedereen is van mening dat een keer per maand vergaderen een goede zaak is. Dit blijft dan ook gehandhaafd en hiervoor is de eerste dinsdag van de maand om 19.30 uur in de Clockert vastgesteld.

Vergaderingen van het DB zouden iets vaker kunnen plaatsvinden, maar in ieder geval 1½ week voor de vergadering van het Bestuur, in verband met de agenda.

Synthese

De vergadering is het erover eens dat de ondersteuning op deze manier van Synthese door Jan Joosten een goede zaak is en er door hem een goede structuur in het geheel zit. Men pleit er danook voor om dit minimaal te handhaven het komende jaar omdat dit toch een stuk rust en duidelijkheid geeft.

5. Rondvraag

Will de Groot

- Vraagt naar de mening van het de vergadering m.b.t. het drukwerk van het wijkblad. Als voorbeeld heeft hij een infokrant van het Brukske laten circuleren. De kwaliteit is voor ons redelijk. Wat betreft de kosten wil Cor proberen advertenties te plaatsen.

- Signaleert hangplek flats Henseniusstraat na sluiting van cafés

Tineke Lamers

- Vraagt naar de reactie op het verslag naar B & W. De op- en aanmerkingen worden meegenomen waarna het aan B & W verstuurd zal worden.
- Willen wij ons mengen in de discussie over het bovenwijks Jeugdgebeuren voor kinderen van 12 tot 16 jaar. De vergadering vindt van wel en op het eerstvolgende Wijkradenoverleg zal gevraagd worden naar de stand van zaken en in hoeverre andere wijken c.q. kerkdorpen hierin kunnen / mogen participeren en meedenken.
- Wat doen we met het bovenwijks Jeugdgebeuren. Het voorstel van gemeente en Synthese om TIME hiervoor te benaderen ligt er. Besloten wordt om dit via het Wijkradenoverleg te spelen.
- Het verslag m.b.t. het bezoek van B & W is naar alle leden van het bestuur verzonden, echter is hier nog geen reactie op gekomen. Ter plekke wordt een en ander aangevuld c.q. gewijzigd en het verslag zal in deze aangepaste vorm naar de gemeente verzonden worden.

Justien Janssen

- stelt voor bedankbriefje naar notaris Paantjes te zenden. Tineke zorgt hiervoor